
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 14

Ministeren bedes redegøre for, hvad den gennemsnitlige sagsbehandlingstid har været

for alle sager i Landsskatteretten og hos skatteankenævnene i de seneste 10 år og ikke

kun de seneste 4 år, som redegjort for i svar på SAU alm. del – spørgsmål 9 (folketings-

året 2017-18), uanset, at tallene ikke er fuldt ud sammenlignelige.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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